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Referat af bestyrelsesmøde: 8/8 2024 

Til stede: Tina Drue (9), Lars Nymann (13), Inge Ellegaard (6), 

Bettina Olsen (15), Sanne Reinhold (8) og John Nielsen (27) 

Regnskab: 

•  Regnskabet ser fint ud 

• Vi afventer tilbagemelding fra banken ift. lånomlægning 

 

Løbende opgaver: 

• Som aftalt på generalforsamlingen er der nu indkøbt en gasgrill til brug ved havedag. Grillen må 

også gerne bruges af de forskellige andelshavere, dog skal hver enkelt andelshaver selv købe den 

gas, som skal anvendes. 

• Stubben mellem andel 14 og andel 16 skal fræses, så pladsen kan anvendes til parkering. 

Bestyrelsen er i dialog med Qvick haveservice herom, og vi forventer, at det bliver færdiggjort 

snarest muligt 

• Bestyrelsen planlægger havedage lørdag den 7. september og søndag den 8. september. Mere 

information følger, men sæt gerne allerede nu et kryds i kalenderen 

 

Korrespondance: 

• Intet modtaget 

 

Eventuelt: 

• Solen har været skarp i år, og bestyrelsen opfordrer derfor alle andelshavere til at sikre, at 

træværket ved døre og vinduer bliver vedligeholdt 

• På lørdag afholdes vejfest. Der er aktuelt tilmeldt 21 personer, og vi glæder os til at få en hyggelig 

eftermiddag og aften sammen med jer alle 

• Nogle andelshavere er plaget af mange myrer, som også kommer ind i huset. Bestyrelsen gør 

opmærksom på, at bekæmpelse af myrer er den enkelte andelshavers opgave  

• Flere har været bekymret for det store træ i hjørnet ved vores gamle legeredskaber. Dette er nu 

blevet fældet, så der er ingen grund til yderligere bekymring herom 

• Der er set rotter på vejen. Hvis der ses rotter igen, er alle andelshavere forpligtet til at informere 

Odense kommune herom 

 

Næste møde:  

• Tirsdag den 22. oktober 2024 klokken 19.30 ved John 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


